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Protokół nr II/2024 

z II Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 23 maja 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 23 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:33 tego samego dnia. 

 

W Sesji uczestniczyli radni oraz sołtysi wg załączonych list obecności oraz 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Ewa Tomczak – Sekretarz Gminy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 

 

Porządek II Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego, poprzedzone wręczeniem zaświadczenia o wyborze. 

3. Stwierdzenie quorum.  

4. Ustalenie porządku Sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

6. Informacja Wójta o działaniach od ostatniej Sesji Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gminy, 

Rolnictwa i Ekologii. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy 

na lata 2024-2031. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury w Krzykosach za 2023 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki 

Publicznej Gminy Krzykosy za 2023 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krzykosach za 2023 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/501/2024 Rady Gminy Krzykosy 

z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Krzykosy. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Murzynowo Leśne. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta. 

19. Składanie interpelacji i zapytań Radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zamknięcie Sesji.  
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Do pkt. 1. 

 

Otwarcia II Sesji dokonał Pan Krzysztof Jankowiak – Przewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 
 

Do pkt. 2. 

 

Prowadzący obrady poprosił Panią Elżbietę Waśkowiak – Przewodniczącą Gminnej Komisji 

Wyborczej w Krzykosach o wręczenie Radnemu nieobecnemu na I Sesji zaświadczenia 

o wyborze na radnego. 

 

Po otrzymaniu w/w zaświadczenia Radny złożył Ślubowanie, a następnie podziękował swoim 

wyborcom oraz pogratulował pozostałym Radnym.  

 

Do pkt. 3. 

 

Przewodniczący zarządził sprawdzenie listy obecności. 

 
Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności. 

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi 100% ogółu 

Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Do pkt. 4. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  

 

Radny Krzysztof Zimoch zapytał, czy będzie podejmowana uchwała w sprawie wynagrodzenia 

Radnych, podobnie jak w przypadku wynagrodzenia Wójta, czy może nadal będzie 

obowiązywała dotychczasowa uchwała.  

 

Przewodniczący odpowiedział, że diety Radnych są już ustalone, ale jeśli wpłynie wniosek 

dotyczący zmian, Rada zajmie się jego procedowaniem. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie: 

 
Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

 

Do pkt. 5. 

 

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności: w każdy wtorek pełniłem 

dyżur w Biurze Rady Gminy. 4 maja odbył się Gminny Dzień Strażaka w Sulęcinku, dziękuję 

za zaproszenie na obchody. Mieszkańcy mogli zapoznać się z flotą OSP, ponieważ odbył się 

uroczysty przejazd jednostek przez teren całej Gminy. Mam jednak niedosyt co do obecności 

druhów, frekwencja niestety nie dopisała. 10 maja na zaproszenie Prezesa WTT uczestniczyłem 

w obchodach 30-lecia tego towarzystwa. Dziękuję i gratuluję Panu Andrzejowi 

Paczkowskiemu za dotychczasowe osiągnięcia i prowadzenie Towarzystwa przez tyle lat. 

Korty są perełką naszej Gminy i okolicy. 14 maja odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich 

Komisji Rady Gminy. 15 maja odbyło się posiedzenie Zarządu OSP Gminy Krzykosy, 

omawiano zbliżające się zawody strażackie i zawody wędkarskie oraz minione obchody Dnia 

Strażaka. Dziękuję. 

 

Do pkt. 6. 

 

Przewodniczący oddał głos Panu Wójtowi: prace remontowe w Garbach przebiegają 

prawidłowo, mimo dodatkpowych czynności termin prac zostanie dochowany. 28 maja 

podpiszemy akt notarialny z KOWREM dotyczący przekazania nam nieruchomości leżących 

w obrębie Sulęcin (dz. nr 127/11 o pow. 0,4547 ha oraz 127/15 0,6245 ha). Przekazanie działek 

następuje pod realizację budowy boiska sportowego w Sulęcinie. Tereny nie były formalnie 

nam przekazane, a boisko istnieje tam od dawna. 24 kwietnia spotkałem się z przedstawicielem 

firmy odbierającej odpady FBSerwis. Po pierwszym objeździe Gminy nie były odbierane 

kubły, uzgodniliśmy, które śmieci będą odbierane, a co powinno pójść na PSZOK. Duży wpływ 

na jakość śmieci miało wydzielenie z nich popiołu, który odbierany jest osobno i nie 

zanieczyszcza odpadów zmieszanych. 4 maja uczestniczyłem w Gminnych obchodach Dnia 

Strażaka, jak już wspomniał Pan Przewodniczący. 10 maja uczestniczyłem w obchodach 30-

lecia WTT, również dziękuję za wieloletnią pracę. Jest pomysł, aby stworzyć sztandar WTT. 

15 kwietnia nastąpiło otwarcie ofert na remont drogi gminnej w miejscowości Miąskowo na 

odcinku 1 km. Oferty złożyło 6 firm, najniższa wpłynęła od firmy pana Begiera, a która to 

podpisaliśmy umowę i niedługo rozpoczną się prace. Czas wykonania do końca września. 

Wkrótce ogłosimy przetargi na budowę sieci kanalizacyjnej z Witowa do Krzykos oraz sieci 

przesyłowej Krzykosy-Solec. Odcinek kanalizacji w Sulęcinku na ul. Głównej został 

praktycznie zakończony, zostały do wykonania 2 przeciski pod jezdnią. W przyszłym tygodniu 

ogrodzimy przepompownię w Sulęcinku. Hydrofornia w Garbach już działa i wysyła wodę 

w sieć. Widzimy bardzo duże zużycie, z 900 kubików w kwietniu do 1700 kubików w maju, 

co świadczy o wykorzystaniu wody nie tylko do celów bytowych. 25 kwietnia w Środzie odbył 

się kolejny turniej bezpieczeństwa w ruchu drogowym. O miano najlepszych walczyli 

uczniowie wszystkich szkół podstawowych z powiatu. W kategorii 10-12 lat zwyciężyła Szkoła 

Podstawowa w Krzykosach. w kategorii pow. 12 lat zwyciężyła Szkoła Podstawowa 

w Sulęcinie. Głównymi nagrodami były 2 rowery dla najlepszych zawodników. I tak pierwszy 

z nich trafił do Nikodema Szymańskiego ze Szkoły Podstawowej w Krzykosach, drugi zaś trafił 

do Gminy Dominowo. 4 kwietnia odbyły się konkursy na Dyrektorów szkół w Pięczkowie 

i Murzynowie Leśnym.  Wpłynęły tylko oferty dotychczasowych dyrektorów i na kolejne 5 lat 
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stanowiska te obejma Panie Aneta Jankiewicz w Pięczkowie i Magdalena Kaźmierczak 

w Murzynowie Leśnym. Już jutro odbędą się kolejne konkursy dla szkół w Sulęcinku 

i Sulęcinie. Gmina Krzykosy podpisała porozumienie z Ministerstwem Sportu i w szkole 

w Murzynowie odbywać się będą dodatkowe zajęcia sportowe finansowane w 100% przez 

Ministerstwo. W tym roku maja zapaść decyzje środowiskowe dot. odcinka Kórnik-Jarocin 

trasy S-11. Kierowcy mają pojechać całą trasa do 2029 roku. Podpisaliśmy ugodę 

o odszkodowanie ws. budynku w Solcu po Panu Kruszczaku, rodzina zrzekła się odsetek. 

Wkrótce przystąpimy do wyceny i sprzedaży tego budynku. 

 

Do pkt. 7. 

 

Przewodniczący zapytał, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby pracować w Komisji Rozwoju 

Gminy, Rolnictwa i Ekologii. 

 

Radny Krzysztof Zimoch wyraził chęć pracy w Komisji. 

 
Głosowano w sprawie: 

Kandydat na członka Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii: Krzysztof Zimoch.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, Przeciw: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii. 

 

Nikt z radnych nie miał uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr II/8/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii została przyjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa 

i Ekologii. 

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 8 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Zgłoszono jednego kandydata, który wraził zgodę na kandydowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Kandydat na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: Karol Tomaszewski 

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Nikt z radnych nie miał uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr II/9/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została przyjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 9.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 
Głosowano w sprawie: 

Lista kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Urszula Chojnacka, Karol 

Tomaszewski, Sławomir Koźma, Maciej Roszyk. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił Radzie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Uchwała nr II/10/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji została przyjęta. 

 
Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 10 

 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Zgłoszono jednego kandydata, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

 
Głosowano w sprawie: 

Kandydat na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Urszula Chojnacka 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Nikt z radnych nie miał uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr II/11/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została przyjęta jednogłośnie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 
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Do pkt. 11.  

 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik, Jadwigę Kulkę, o przedstawienie zmian z budżecie. 

 

Radny Krzysztof Zimoch: na co jest przeznczona kwota 50.000,00 zł w dziale 700 – 

Gospodarka mieszkaniowa? 

 

Pani Jadwiga Kulka – było to wyjaśniane na Komisjach Wspólnych. To jest odszkodowanie po 

podpisaniu ugody, o której mówił Pan Wójt. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – a w dziale 600, paragraf 6060, na remont równiarki? Po co był 

potrzebny remont nowo zakupionego sprzętu? 

 

Pani Jadwiga Kulka – to również było wyjaśnione na Komisjach Wspólnych, proszę następnym 

razem o uwagę. 200.000,00 na równiarkę nie obejmowało dodatkowego sprzętu, m.in. 

lemiesza. Są to zatem środki na uruchomienie równiarki. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – czyli kupiono kota w worku. Po co takie środki na sprzęt, który nie 

miał podstawowego wyposażenia. 

 

Przewodniczący Rady – równiarka była sprawna, ale nie posiadała lemiesza, w związku z czym 

nie mogła pracować. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – a kto będzie obsługiwał tę równiarkę? Nowy czy dotychczasowy 

pracownik? Przecież tam sa potrzebne dodatkowe uprawnienia. 

 

Przewodniczący Rady – obecny pracownik, kierowca traktora, jest w trakcie uzyskiwania 

uprawnień. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – na koszt własny czy Gminy? 

 

Przewodniczący Rady – na koszt własny. 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

 

Uchwała Nr II/12/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 
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Do pkt. 12.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr II/13/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031 została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 13.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Krzykosach za 2023 rok. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr II/14/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Krzykosach za 2023 rok została podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 

Krzykosach za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 14.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Krzykosy za 2023 rok 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 
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Uchwała Nr II/15/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Krzykosy za 2023 rok została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy 

Krzykosy za 2023 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 15.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzykosach za 2023 rok. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr II/16/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzykosach za 2023 rok została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Krzykosach za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

 

Do pkt. 16.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w zmiany Uchwały Nr LXII/501/2024 Rady 

Gminy Krzykosy z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Krzykosy. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr II/17/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/501/2024 

Rady Gminy Krzykosy z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej własność gminy Krzykosy została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/501/2024 Rady Gminy Krzykosy z dnia 27 marca 

2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność gminy Krzykosy. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

 

Do pkt. 17.  

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

w miejscowości Murzynowo Leśne. 

 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

Uchwała Nr II/18/2024 Rady Gminy Krzykosy w nadania nazwy drodze wewnętrznej 

w miejscowości Murzynowo Leśne została podjęta jednogłośnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Murzynowo Leśne. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

Do pkt. 18.  

 

Przewodniczący zapowiedział przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – proszę jeszcze raz o przedstawienie dokładnych kwot 

wynagrodzenia, z wyszczególnieniem składników. Podczas oglądania transmisji oglądający 

nigdy nie wie dokładnie, o czym mowa. 

 

Przewodniczący Rady – gdyby Pan Radny czytał uchwałę, to by wiedział, że wszystko jest 

wyszczególnione. Na komisjach Wspólnych wypracowaliśmy stanowisko. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – ale ludzie tego nie wiedzą! 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – czy Pan Przewodniczący mógłby zsumować te składniki 

i powiedzieć, że pensja Wójta wynosi 19.470,00 zł, dokładnie tyle samo, ile Starosty 

Średzkiego? 
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Uchwała Nr II/19/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

została podjęta. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW 1, 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Krzysztof Jankowiak, Wojciech Kłopocki, Mirosław 

Kozubski, Slawomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański. 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

 

Pkt. 19. 

 

Nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie Radnego. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – kiedy mogę złożyć interpelację? 

 

Przewodniczący Rady – tu, na Sesji. 

 

Do pkt 20. Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Krzysztof Zimoch – pytałem o sprawę rowu na ul. Szkolnej/Słonecznej. Słupki 

zabezpieczające wkopuje się co 2-2,5m. Na odcinku 22 m są 4, to za mało. Zgłaszałem też 

problem z drogą dojazdową do wału – tam jest kamień na kamieniu, jakiś gruz, można tam 

urwać miskę olejową. I uwaga do Pani Skarbnik – ja zawsze pytam w imieniu ludzi. Relacja 

stąd idzie zawsze sucha, nikt nie wie, co się dzieje. 

 

Radna Małgorzata Pankowska – dziękuje za naprawienie płotu przepompowni. 

 

Sołtys Krzykos Zygmunt Kołacki – skąd biorą się nasadzenia nowych drzew. Są nowe drzewka 

na Glinkach, kto ma to podlewać? Żadne się nie przyjęło. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – nasze boisko sportowe to taka wizytówka Gminy. Jest zrobione 

pięknie, ale nie ma możliwości dojścia np. przez panie z wózkami. Przydałby się kawałek 

chodnika. Po drugie – era żużla się skończyła. Zróbmy w końcu tartan! Szkoda, że nie ma 

Dyrektora GOK. Podobno są planowane imprezy. Przydałoby się odmalować, odświeżyć ławki 

i amfiteatr. 

 

Radna Urszula Chojnacka – co z chodnikiem na ul. Głównej w Sulęcinku? Drugie pytanie 

o konkursy na dyrektorów – czy byli kontrkandydaci? 

 

Radny Krzysztof Zimoch – przydałoby się opisać, oznaczyć gminny sprzęt logiem Gminy 

Krzykosy, nie wstydźmy się, co jest nasze. Jaki byłby koszt roczny utrzymania naszych dróg 

gminnych, może warto to zlecić? 
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Radna Urszula Chojnacka – dziękuję na wykoszenie ul. Głównej i Zacisze. Trzeba jednak 

wykończyć prace przy tablicy ogłoszeń. Trzeba też przyciąć gałęzie trzem drzewom. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – proszę o rozważenie sprawy nielegalnego zajęcia pasa drogi na ul. 

Słonecznej. Proszę też o umieszczenie progu zwalniającego przy przejściu dla pieszych koło 

szkoły. 

 

Radna Małgorzata Pankowska – mało mieszkańców Gminy wie o możliwości internetowego 

wypożyczania książek. Przydałoby się nagłośnić tę sprawę. 

 

Pan Wójt – co do ul. Słonecznej – w pewnym sensie zostało to uporządkowane podczas 

przesuwania ogrodzenia. Jednak od dłuższego czasu stoi tam jakaś przyczepa, która utrudnia 

koszenie. Droga do wału – prywatna osoba przywiozła tę ziemię, już zostało to wyrównane. 

Nasza równiarka już niedługo wyruszy na drogi. Usługi równania przez firmy zewnętrzne nie 

zawsze są osiągalne w tym momencie, w którym my ich potrzebujemy. Nie będziemy przecież 

równać w deszczowy dzień. Drzewa na Glinki zostały nam przekazane za darmo, w zbyt 

późnym terminie, stąd ten problem. Lipy na ul. Szkolnej są podlewane. Podjazdy i chodniki na 

boisku w Krzykosach – wiemy, że trzeba by to wykonać.  Planujemy też zakup dodatkowych 

koszy do segregacji odpadów. Modernizacja bieżni też byłaby wskazana. Już kiedyś za 

amfiteatrem miał powstać piękny kompleks sportowy z prysznicami i zapleczem sanitarnym, 

ale ówczesna Rada nie zgodziła się na dołożenie 300.000,00 zł do tego projektu. Co do 

równania i koszenia dróg to przypomnę, że nie mamy zakładu komunalnego, tylko jedna osobę, 

która musi zająć się terenem całej Gminy.  

 

Radny Krzysztof Zimoch – a co z oznakowaniem pojazdów? 

 

Pan Wójt – tak, jest taka możliwość. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – proszę nie wypominać mi parkowania mojej przyczepy. Jest ona 

postawiona zgodnie z prawem. Wystarczyłoby, że Panowie, którzy kosili, podeszli do mnie, 

przeparkowałbym bez dyskusji. Proszę też zwrócić uwagę, żeby gminny ciągnik nie blokował 

przejazdu koło Urzędu codziennie rano. 

 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś – proszę o oznaczenie przedszkola i przejścia dla pieszych, 

momentami trudno tam przejść mamom z dziećmi. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – przypominam też o progu zwalniającym koło szkoły. 

 

Pan Wójt – jesteśmy za bezpieczeństwem. Proszę nie czekać, aż odbędzie się sesja, tylko we 

własnym zakresie zgłaszać problemy dotyczące lamp czy dróg. 

 

Przewodniczący Rady – słuszna uwaga Pana Radnego co do zmiany nawierzchni. Cieszymy 

się z remontu trybun, wiemy, że konieczny jest tartan, ale jego koszt to ok. 500.000,00 zł. Czy 

w przypadku naszego budżetu warto to robić dla jednej imprezy – zawodów strażackich? 

Korzystając z okazji do głosu przypominam, że 27 maja został ustanowiony przez Sejm Dniem 

Samorządowca, w związku z czym składam wszystkim Państwu i pracownikom serdeczne 

życzenia wytrwałości w pracy, satysfakcji z jej wykonywania i wszystkiego dobrego. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – dziękuję za życzenia. 
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Do pkt 21. 

 

Wobec braku zapytań i wniosków oraz faktu wyczerpania porządku Sesji Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Krzysztof Jankowiak zamknął II Sesję Rady Gminy Krzykosy. 

 

 

  

 

Przewodniczący 

  Rady Gminy  

 

      Krzysztof Jankowiak 

 

 

Przygotowała: Bernadeta Świerczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


